
    Z á p i s n i c a  

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa   13.05.2022 

 

 

 

Program: viď príloha Pozvánka 

 

K bodu l/ Otvorenie 

Starosta obce p. Igor Daško  privítal prítomných poslancov obce a hostí na zasadnutí  OZ 

a oboznámil ich s programom rokovania. Starosta vyzval poslancov k pripomienkam k bodom 

rokovania. Poslanci nemali žiadne pripomienky a program jednohlasne odsúhlasili. 

 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov 

 

Zapisovateľ:    Katarína Slamková 

Overovatelia:  Štefanec Štefan 

                         Visolajský Matej 

 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  predniesol starosta obce a 

skonštatoval, že uznesenia  sú splnené. Obecná brigáda na skrášlenie a úpravu živého plota pri 

cintoríne sa uskutočnila dňa 26.3.2022.  

Zbierka – pomoc pre Ukrajinu, ktorá sa v obci konala   bola odovzdaná a tiež bola podpísaná 

zmluva so spoločnosťou CMT, ktorá nám zabezpečuje vývoz použitého kuchynského oleja. 

 

K bodu 4/ Žiadosť o rozšírenie verejného vodovodu 

Dňa 30.3.2022 bola na úrad podaná žiadosť o rozšírenie verejného vodovodu v obci od pani 

Prevužňákovej a p. Prevužňáka. Ide o rozšírenie vodovodu k parcele KNC 436/2 približne 

o 110m. Projekty boli vypracované už v minulosti. Spoločnosť Aquatris vypracovala cenovú 

ponuku ešte 14.1.2022, ale ceny  materiálu sa podstatne zvýšili preto sa predpokladá, že 

aktuálna cena bude vyššia. Obec má v rozpočte na verejný vodovod vyčlenených 7000,- eur. 

Poslanci so starostom sa dohodli, že na najbližšie zastupiteľstvo budú vlastníci pozemku 

prizvaní a dohodnú sa na súčinnosti zo strany vlastníkov. 

 

K bodu 5/ Dotácia z PPA – Obecný parčík 

Starosta informoval poslancov, že dodatok k zmluve s PPA neprišiel aj keď výstavba bola 

plánovaná na apríl 2022. Vzhľadom na navýšenie cien materiálu sa spoluúčasť obce stále 

navyšuje. Na valnom zhromaždení MAS Vršatec bol starosta oboznámený so skutočnosťou, 

že na jeseň 2022 bude vyhlásená nová výzva, kde by sme mohli mať schválenú vyššiu 

dotáciu. Bližšie informácie zatiaľ nemáme. Starosta navrhol poslancom odstúpenie od zmluvy 

o NFP, nakoľko je spoluúčasť vyššia ako sú naplánované výdavky v rozpočte. Starosta dal 

hlasovať a poslanci jednohlasne odsúhlasili odstúpenie od zmluvy. 

 

K bodu  6/ Príprava svätej omše na Penkách 

Starosta informoval poslancov, že dňa 29.5.2022 sa bude konať svätá omša na Penkách 

a dohodli sa na prípravách.  

 

K bodu 7/ Rôzne 

Starosta informoval poslancov a pokračovaní v prácach na sklade DHZ. Ipa je už urobená 



a v priebehu nasledujúceho týždňa sa bude robiť elektrika a osádzať okná. Koncom mája by 

mala byť dodaná brána od spoločnosti ARAMISO, s.r.o. Poter ešte treba dohodnúť. Oslavy 

MDD budú odložené na mesiac august. 

 

K bodu 8/ 

Uznesenie č. 4/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

l. b e r i e   n a    v e d o m i e: 

 

a/ Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

b/ Žiadosť o rozšírenie verejného vodovodu 

 

2. s c h v a ľ u j e: 

 

a/ Zrušenie zmluvy s PPA na obecný parčík  

 

3. u k l a d á : 

       

a/ Zabezpečenie a príprava na omšu na Penkách 

 

Zodpovedný : starosta + poslanci 

Termín : 29.5.2022 

 

K bodu 9/ Záver 

Starosta poďakoval poslancom a hosťom za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

Zapísal:             …………………… 

 

Overovatelia: 

 

        …………………… 

  

             ……………………. 

  

 

Igor Daško, starosta obce     ……………………. 

 

 

 

 


